
 
 

Kort verslag klankbordgroep Spathodea 4 september 2024 

 

Na de drukbezochte eerste bijeenkomst van Marlies Bochane met de klankbordgroep in mei, werd 

op 4 september weer een bijeenkomst gehouden. Deze keer ging Marlies in gesprek met één 

bewoonster en twee naasten van bewoners. Ook de ondersteuner van cliënt-medezeggenschap 

vanuit Charim voor Zeist was weer aanwezig.  

Doel van de besprekingen met bewoners en hun naasten is dat de locatiemanager de wensen en 

behoeften van de bewoners van Spathodea kan horen en meenemen bij het beleid voor de locatie. 

 

Deze keer stond de vooruitblik naar het jaar 2025 centraal. Vanuit het management wordt een 

jaarplan en een begroting voorbereid. Hierover heeft Marlies verteld en de reactie van de 

aanwezigen gevraagd.  

Een groot deel van de aandachtspunten wordt voor geheel Charim afgesproken en ook vanuit Charim 

begeleid. Denk hierbij aan beleid rond de teamsamenstelling en aan zorginhoudelijke 

aandachtspunten zoals de Wet zorg en dwang, medicatieveiligheid of palliatieve zorg in de laatste 

levensfase. Daarnaast worden per locatie nog extra aandachtspunten gekozen. Voor Spathodea werd 

door Marlies voorgesteld: Spathodea zichtbaar in de wijk (in Zeist) en Wonen en werken met 

aandacht en respect. De reacties van de aanwezigen op de voorgenomen aandachtspunten waren 

positief.  

 

Het jaarplan en de begroting zijn normaalgesproken onderwerpen waar de cliëntenraad wettelijke 

rechten van inspraak heeft.  

Het opnieuw oprichten van een cliëntenraad voor Spathodea was het tweede belangrijke onderwerp 

in deze klankbordgroepbijeenkomst. Met de aanwezigen werd besproken dat de cliëntenraad vier 

keer per jaar bijeen zou kunnen komen, aansluitend aan de bijeenkomsten van de klankbordgroep. 

Het grootste verschil is dat je van een cliëntenraad echt lid wordt – aan een klankbordgroep kun je 

per keer deelnemen. Aan de andere kant weegt je stem in de cliëntenraad net iets zwaarder mee bij 

het beleid of veranderingen voor de locatie, ook omdat een cliëntenraad spreekt namens en vanuit 

de groep cliënten/bewoners, niet alleen vanuit eigen ervaringen en belangen. 

Twee aanwezigen in de klankbordgroep van 4 september willen graag van start met de cliëntenraad:  

Karien Guldemond als voorzitter, Bram Zandvliet als lid. Bewoners, hun naasten of vrijwilligers die 

betrokken zijn bij de locatie kunnen lid worden van de cliëntenraad. Afgesproken wordt dat iedereen 

op zoek gaat naar meer leden, zodat in de volgende bijeenkomst van de klankbordgroep, 

dinsdagmiddag 26 november een start gemaakt kan worden met de cliëntenraad. 

Onder het verslag wordt daarom ook een oproep geplaatst: ‘Wie wordt het derde lid’.  

 

De klankbordbijeenkomst van 4 september werd na anderhalf uur afgerond. De volgende 

bijeenkomst is op dinsdagmiddag 26 november (vanaf 15 uur). Graag komt Marlies Bochane dan 

weer met bewoners en naasten in gesprek! 

 

 


